
C
ód

ig
o 

se
gu

ro
 d

e 
V

er
ifi

ca
ci

ón
 : 

G
E

N
-0

b0
4-

f4
fb

-a
18

7-
d2

bc
-e

e6
b-

7a
b6

-e
a8

6-
46

c8
 | 

P
ue

de
 v

er
ifi

ca
r 

la
 in

te
gr

id
ad

 d
e 

es
te

 d
oc

um
en

to
 e

n 
la

 s
ig

ui
en

te
 d

ire
cc

ió
n 

: h
ttp

s:
//p

or
ta

fir
m

as
.r

ed
sa

ra
.e

s/
pf

/v
al

id
a

CSV : GEN-0b04-f4fb-a187-d2bc-ee6b-7ab6-ea86-46c8

DIRECCIÓN DE VALIDACIÓN : https://portafirmas.redsara.es/pf/valida

FIRMANTE(1) : ADRIAN GARCIA CAMPOS | FECHA : 05/06/2023 10:08 | Sin acción específica | Sello de Tiempo: 05/06/2023 10:08

 

Extracte d’acta 

 

 

Acta Mesa General Funcionaris 19/05/2022 Pàgina 1 de 7
  

 

 

Lloc 
 
VIDEOCONFERENCIA TEAMS 

Data 19-05-2022 
Hora 
Inici 09:30 

Hora 
Finalització 11:45 

 

Motiu de la Reunió 

MESA GENERAL DE NEGOCIACIÓ FUNCIONARIS 

 
Assistents 
 
Ajuntament 
(Presència a efectes d’Igualtat: (6 dones i 3 homes) 

Sindicats 
(Presència a efectes d’Igualtat: (3 dones i 11 homes) 

 

Adrián García Campos, regidor d’Hisenda, Innovació 

i Funció Pública, president de la Mesa a partir de les 
11:00 hores. 

Sra. Antonia Campos Tomás, directora general de Funció 
Pública. Presidenta de la mesa per delegació de dia 
30/09/2019 fins a les 11:00 hores. 

Sra. Esperanza Vega Terrón, cap del Departament de 
Personal. 

Sra. Raquel Cucarella Ribera, cap del Servei de Provisió i 
Planificació. 

Sra. Catalina Real Mateo, cap del Servei de Nòmines i 
Prestacions. 

Sra. Joana Maria Adillón Sastre, coordinadora general de 
Seguretat Ciutadana. 

Sr. Miquel Ballester Oliver, secretari adjunt del Ple. 

Sr. José Luís Carque Vera,  cap de la Policia Local. 

Sra. Eva Herrero Balbastre, cap de la Secció de Gestió de 
Personal, actua com a secretaria de la Mesa. 

 

 

 
CCOO 
Sr. José Maria Hidalgo Villen 
Sra. Maria José Busquets Lopez  
Sr. Antonio Torrens Trias 
Sr. Rafael Oliver Felgueras  
Sra. Margalida Rosselló Amengual 
 
UGT 
Sr. Aurelio Martínez G. del Peñón 
Sr. Antoni Criado Ripoll  
Sr. Mateu Terrasa García  
 
CSIF 
Sr. Juan Agustín Sánchez Bueno 
Sr. Toni Nicolau Gual 
Sra. Susana Flo Company 
 
 
SPPME. 
Sr. Juan Dato Lladó 
Sr. José Maria Barcelo Mas 
Sr. Oscar Rojas Miguel 

 
 
 
 



C
ód

ig
o 

se
gu

ro
 d

e 
V

er
ifi

ca
ci

ón
 : 

G
E

N
-0

b0
4-

f4
fb

-a
18

7-
d2

bc
-e

e6
b-

7a
b6

-e
a8

6-
46

c8
 | 

P
ue

de
 v

er
ifi

ca
r 

la
 in

te
gr

id
ad

 d
e 

es
te

 d
oc

um
en

to
 e

n 
la

 s
ig

ui
en

te
 d

ire
cc

ió
n 

: h
ttp

s:
//p

or
ta

fir
m

as
.r

ed
sa

ra
.e

s/
pf

/v
al

id
a

CSV : GEN-0b04-f4fb-a187-d2bc-ee6b-7ab6-ea86-46c8

DIRECCIÓN DE VALIDACIÓN : https://portafirmas.redsara.es/pf/valida

FIRMANTE(1) : ADRIAN GARCIA CAMPOS | FECHA : 05/06/2023 10:08 | Sin acción específica | Sello de Tiempo: 05/06/2023 10:08

 

Extracte d’acta 

 

 

Acta Mesa General Funcionaris 19/05/2022 Pàgina 2 de 7
  

 

 

a) Aprovació, si s’escau, de les actes de les reunions anteriors: 

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’ acta: MGN FUNCIONARIS de dia 02/12/2021. 

b)  Assumptes objecte de negociació a proposta de l’Administració: 

2. Modificació oferta estabilització 2021. 
3. MF-405Amortització Policia Turística. 
4. Canvi lloc de feina Cap de Departament Junta de Govern. 

c) Assumptes objecte de negociació a proposta d’alguna organització sindical: 

5. Informar dels  llocs de feina que s’han convocat a les darreres oposicions que es troben en procés 
actualment. (CCOO) 
6. Enllestir procés de reclassificació al grup B dels col·lectius implicats en convocatòries publicades ja 
amb aquest requisit. (CCOO) 
7. Creació grup assessorament tribunals processos selectius. (CSIF) 
8. Previsió convocatòria concurs de trasllats.(CCOO) 
9. Publicar les referències bibliogràfiques del temari específic de la convocatòria d’ajudant d’oficis tal 
com es va acordar a MGNF. (CCOO) 
10.  Creació Mesa específica acord autonòmic llei 2021. (UGT) 
11.  Revisió i actualització CE  lloc de feina delineant en base a la modificació de les tasques/funcions de 
la darrera MGNF. (CCOO) 
12. Canvi concepte a les nòmines  “a compte carrera professional”. (CSIF) (UGT) 
13. Augment IPC en nòmines.(SPPME) i  Informació pujada 2% estatal. (UGT) 
14. Acord condecoracions Policia Local.(SPPME) 
15. Modificació import compensació per diumenges i festius treballats a Policia Local. (SPPME) 
16. Pla concilia a Policia Local. (SPPME) 

d) Torn obert de paraules 
 
 
1. LECTURA I APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’ ACTA: MGN FUNCIONARIS 02/12/2021. 
 
S’aprova l’acta.  
 
 
2. MODIFICACIÓ OFERTA ESTABILITZACIÓ 2021. 
 
L’Administració  explica que a la documentació aportada hi ha dos quadres, el primer és l’OPE que es va publicar 
el 31 de desembre de 2021 que s’ha de modificar en base a l’aprovació de la Llei 20/21, que d’acord amb la 
Disposició Addicional 8a en lloc de ser per concurs oposició serà per concurs. El segon quadre és el de les places 
d’estabilització de 2021, que s’han de sumar a l’oferta publicada al desembre.  
 

ORDRE DEL DIA 
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 La part sindical no esta d’acord en que els subaltern perdin importància, fan moltes gestions: són els que estan a 
primera fila i els primers que donen un servei al ciutadà. Consideren que s’hauria de pensar un poc més abans 
d’amortitzar-los. 
 
Respecte a la promoció dels interins, demanen si no hi ha cap lloc de feina de tots els interins que compleixi els 
requisits. 
 
L’Administració respon que el que es va dir a la Mesa autonòmica és que la promoció interna queda fora de la 
Llei 20/21, igual que a la Llei de Pressupostos, la promoció interna sempre queda fora perquè no s’estabilitza al 
personal, el personal que promociona ja és funcionari de carrera. En aquest cas promocionaria l’auxiliar de 
carrera, però no s’està estabilitzant perquè ja és personal estable. 

 
VOTACIO 
CCOO  A FAVOR 
UGT   A FAVOR 
CSIF   A FAVOR 
SPPME  A FAVOR 
 
S’aprova per unanimitat 
 
 
3. MF-405 AMORTITZACIÓ POLICIA TURÍSTICA. 

 
L’Administració explica que la MF-405 és de 2016, però que no es va gestionar l’amortització dels llocs de 
policia turística. Es tracta d’amortitzar aquestes 38 expansions i adequar la realitat a la RLLT. 
 
VOTACIO 
CCOO  A FAVOR 
UGT   A FAVOR 
CSIF   A FAVOR 
SPPME  A FAVOR 
 
S’aprova per unanimitat 
 
 
4. CANVI LLOC DE FEINA CAP DE DEPARTAMENT JUNTA DE GOVERN. 
 
L’Administració explica que aquest lloc es va crear amb certes pretensions, que han anat canviant i han modificat 
les funcions. Es va crear com un lloc de suport de la secretaria de Junta de Govern i subsidiàriament tenia 
funcions de Registre de Personal. Les tasques s’han incrementat moltíssim, es fa més feina referent al Registre 
que no a Secretaria, també es va ampliar l’abast del Registre de Personal als Registres de Personal dels 
Organismes Autònoms i voldríem reflectir la realitat.  
 
La part sindical  reitera que l’administració presenta modificacions de tasques i funcions de llocs de feina que no 
van acompanyades de les corresponents remuneracions. Qualsevol modificació ha d’anar acompanyada de la 
revaloració del complement específic.  
 
L’Administració respon que no sempre les funcions van aparellades al complement específic. L’únic que pot estar 
relacionat és la responsabilitat i no les funcions. La responsabilitat d’un cap de departament no canvia, per la qual 
cosa no hauria de canviar l’específic, però és cert que l’específic s’ha de desglossar i fins que no estigui arreglat és 
molt difícil modificar-ho lloc per lloc. 
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VOTACIO 
CCOO  ABSTENCIÓ 
UGT   ABSTENCIÓ 
CSIF   ABSTENCIÓ 
SPPME  ABSTENCIÓ 
 
No queda aprovada la proposta. 
 
 
5. INFORMAR DELS  LLOCS DE FEINA QUE S’HAN CONVOCAT A LES DARRERES 
OPOSICIONS QUE ES TROBEN EN PROCÉS ACTUALMENT. (CCOO) 

 
La part sindical manifesta que no tenen  informació de quins llocs de feina són exactament els que s’ofereixen i 
estan en procés. Volen saber quins són els llocs de feina afectats en les convocatòries publicades que estan en 
procés, el llocs concrets i a on pertanyen. 
 
L’Administració respon que, a l’esborrany i a la Mesa supramunicipal diu expressament que el que s’ofereix són 
places, que les destinacions s’oferiran al final del procediment. Saber-ho anticipadament és pràcticament 
impossible. Quan acabi el procediment si hi ha 14 places seran 14 destinacions i és sabrà al final. 
 
 
6. ENLLESTIR PROCÉS DE RECLASSIFICACIÓ AL GRUP B DELS COL·LECTIUS IMPLICATS EN 
CONVOCATÒRIES PUBLICADES JA AMB AQUEST REQUISIT. (CCOO) 

 
La part sindical demana poder enllestir el procés de reclassificació d’aquest col·lectiu de C1 a B, de manera que 
vagi en paral·lel i que estiguin equiparats des del moment en què les persones es presenten a aquests processos 
selectius. 
 
L’Administració respon que això seria l’ideal, però s’han de negociar unes bases i no tenen personal suficient. 
S’ha de fer però no creuen que sigui un greuge comparatiu , ja què han entrat en condicions i titulacions diferents. 
Abans que acabi el procés selectiu s’intentarà començar aquesta reclassificació, però no vol dir que acabin a la 
par. Ho tenen en compte. 
 
 
7. CREACIÓ GRUP ASSESSORAMENT TRIBUNALS PROCESSOS SELECTIUS. (CSIF) 

 
La part sindical explica que arran del que va passar a la prova d’informàtica d’auxiliar administratiu, la qual  
consideren que va estar un poc descoordinada, volen saber si seria factible que hi hagués un grup d’assessors fixos 
per poder donar suport als tribunals i evitar aquests tipus de dificultats. 
 
L’Administració respon que les persones que assessoren són expertes.  El tribunal ha de ser suficient per donar 
una resposta. Encara que hi hagués assessors, a les oposicions sempre poden sorgir problemes imprevists. 
 
 
8. PREVISIÓ CONVOCATÒRIA CONCURS DE TRASLLATS.(CCOO) 

 
La part sindical explica que hi ha personal de carrera que es vol moure de lloc. Si no es convoca el concurs de 
trasllats es donaran les places al personal nou i les persones fixes no es podran moure. Volen que l’ajuntament ho 
tengui en compte i doni una empenta a aquest assumpte. 
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L’Administració respon que  ara mateix, amb totes les proves que estan en marxa, no es pot convocar el concurs 
de trasllats. 
  
 
9. PUBLICAR LES REFERÈNCIES BIBLIOGRÀFIQUES DEL TEMARI ESPECÍFIC DE LA 
CONVOCATÒRIA D’AJUDANT D’OFICIS TAL COM ES VA ACORDAR A MGNF. (CCOO) 

 
La part sindical explica que es va acordar que es publicarien les referències bibliogràfiques dels llibres dels que es 
traurien les preguntes del temari específic. S’aprovaren les bases amb aquesta condició i encara continua sense 
estar publicat. 
 
L’Administració respon que parlarà amb el tribunal per saber el motiu pel qual no s’han publicat. 
 
En aquest moment s’incorpora a la reunió el regidor de Funció Pública Sr. Adrián García Campos.  
 
 
10.  CREACIÓ MESA ESPECÍFICA ACORD AUTONÒMIC LLEI 20/21. (UGT) 

 
La part sindical sol·licita una Mesa específica pels temes que s’han de negociar, abans que s’aprovi l’Oferta  
Pública d’Ocupació, ja que hi ha molts temes a tractar amb urgència. S’han de desenvolupar alguns dels punts que 
són de negociació a cada una de les administracions, sobretot a l’administració local, en relació a la promoció 
interna del personal d’aquesta administració. La proposta no és obligatòria però sí orientativa, i per aquest motiu 
sol·liciten aquesta Mesa preparatòria, per adoptar els criteris convenients en vista a les següents convocatòries.  
 
L’Administració respon que, a la Mesa anterior, les bases de promoció interna quedaren aturades esperant la 
decisió de la Mesa autonòmica. El que es va decidir en aquesta és que no s’incloïen  a les bases generals que s’han 
aprovat, per això la promoció continua igual que abans. La promoció interna es pot tractar a les Meses ordinàries. 
 
 
11.  REVISIÓ I ACTUALITZACIÓ CE  LLOC DE FEINA DELINEANT EN BASE A LA 
MODIFICACIÓ DE LES TASQUES/FUNCIONS DE LA DARRERA MGNF. (CCOO) 
 
La part sindical sol·licita que es faci: un estudi per fer una valoració i un augment puntual, per equiparar aquest 
lloc a altres llocs de feina similars.   

 
L’Administració respon que canviar unes funcions per unes altres, no suposa canviar l’específic. Ja s’ha dit a un 
punt anterior que, per saber com actuar, s’ha de desglossar el complement específic. 
 
 
12.  CANVI CONCEPTE A LES NÒMINES  “A COMPTE CARRERA PROFESSIONAL”. (CSIF) (UGT) 

 
La part sindical explica que a l’Acord de Carrera de l’ajuntament de Palma diu que aquest concepte només es 
mantindrà fins al moment que es posi en marxa la carrera professional definitiva.  
 
La llei de la CAIB diu que aquest concepte també es manté fins que es dugui a terme la primera valoració. No diu 
que l’hagis de fer, diu que en el moment que es dugui a terme una avaluació després aquest concepte ha de 
desaparèixer. La carrera professional ja està aprovada, ja s’ha fet una avaluació.    
 
No entenen perquè si hi ha gent que està exempta de presentar-se a l’avaluació ha de tenir el concepte de “a 
compte de carrera”, quan això ja està ben definit. 
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L’Administració respon que posa que “fins que no tingui lloc la primera avaluació que fa referència a l’apartat 1 
d’aquesta disposició”, o sigui que finsmque no es passi l’avaluació el concepte ha de ser a compte carrera. 
Aquestes persones estaven exemptes però també és cert que es podrien haver presentat voluntàriament per fer 
l’avaluació. 
 
La llei diu ben clar que si no s’ha passat l’avaluació no es pot canviar el concepte.  Poden fer una consulta a la 
CAIB i que ells aclareixin el seu punt de vista.  
 
 
13.  AUGMENT IPC EN NÒMINES.(SPPME) I  INFORMACIÓ PUJADA 2% ESTATAL. (UGT) 
 
L’Administració explica que si no hi ha res de nou, a partir del pròxim mes de juny es cobrarà la nòmina amb el 
2% augmentat i amb efectes retroactius d’1 de gener. 

 
 

14.  ACORD CONDECORACIONS POLICIA LOCAL.(SPPME) 
 

La part sindical explica que és una proposta presentada a l’anterior Mesa, per la qual sol·liciten una resposta. 
 
L’Administració respon que ho han estat mirant i s’adonaren que no sempre apareixia registrada l’antiguitat del 
policia. El/la policia ha de tenir actualitzada tota la seva documentació i ells hauran de comprovar que aquesta 
documentació ha estat aportada.  
 
No teníen coneixement de si el temps d’auxiliar de policia entrava dins la puntuació, però segons una intervenció 
de Funció Pública s’ha de puntuar, per la qual cosa s’ha incorporat a la llista de les condecoracions blanques a tot 
el personal que té antiguitat de dos anys d’auxiliar, per poder prendre part a la diada de demà. Al següent Ple es 
corregiran tots aquests errors, amb validesa des del Ple anterior. 
 
Referent a la comissió, com a concepte no és possible, no es podet fer una comissió que tingui opinió respecte de 
les condecoracions verdes i blaves, les medalles ni es demanen ni es rebutgen, són valoracions que fan els 
instructors que són els que decideixen si les concedeixen o no, i nosaltres no podem opinar al respecte. 
 
Es podria constituir un equip de treball, abans de la diada per poder establir un protocol per donar llum i garantia 
al procés. 
 
 
15.  MODIFICACIÓ IMPORT COMPENSACIÓ PER DIUMENGES I FESTIUS TREBALLATS A 
POLICIA LOCAL. (SPPME) 

 
La part sindical manifesta que aquest punt també el presentarem a l’anterior Mesa i no han rebut contestació. 
 
L’Administració respon que encara no té resposta, en quant tinguin una contestació la faran saber. 
 
 
16. PLA CONCILIA A POLICIA LOCAL. (SPPME) 
 
La part sindical explica que és un tema en relació a la renovació de les conciliacions familiars a la policia. La resta 
de funcionaris no l’han de renovar, en canvi a policia s’ha de renovar anualment. 
 
L’Administració respon que  ha  recollit tota la informació presentada  i encara no té una resposta de per què es fa 
d’aquesta manera i si hauria inconvenient de poder-ho fer com la resta de funcionaris. Han fet la consulta i estan 
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Extracte d’acta 
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esperant un informe tècnic, en quant es rebi se’ls notificarà.  
 
 
 
S’aixeca la sessió a les 11:45 hores. 
 
 

ACTA APROVADA EN MGN FUNCIONARIS DE DIA 13 D’OCTUBRE DE 2022 

 

Palma, a la data de la signatura electrònica 
El president, regidor d’Hisenda, Innovació i  
Funció Pública, en funcions 
Adrián García Campos 
(document signat electrònicament) 
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